
 

 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato for møde Tidspunkt Sted Gæster: Ole K. Pedersen, Sigrid 

Høgh-Lefholm og Rikke G. 

Krumbach 
 20. april 2020 17.00 Skype 

  

 Dagsorden Kommentar til dagsordenpunktet 

1. Valg af mødeleder og nyhedsbrevskribent Zanne 

2. Godkendelse af dagsorden og referat (10 

min.) Julie 

Godkendt 

3. 

 

 

Meddelelser: (20 min) 

Formand 

Ledelse 

Medarbejdere 

Elevrådet 

Andre 

Formand: 

Forældremøde udskudt. 

 

Ledelse: 

Kommer under punktet om Genåbning. 

 

Medarbejdere:  

Nogle bekymringer ift. genåbning. Værnemidler er 

ikke helt opdateret. Pladsproblematik på legeplads og 

ved overgang til klub. 

Lærernes TR-valg er udskudt. 

 

Elever: Har ikke holdt møde. 

 

4. 

O 

Regnskabsafslutning 2019 (15 min) Per Redegørelse for bundlinjetallet og overførelser til 

budget 2020. 

 

Overførelse af vores overskud i 2019 er godkendt. Så 

vores gæld bliver betalt og vi bruger resten på en 

renovering af madkundskabslokalet. 

 

5. 

B 

 

Skolebestyrelsesvalg 2020 (30 min) Julie og 

Per 

Gennemgang af procesplan for valget m.m. 

Drøftet. Vi afventer hvilken form det kan blive. 

Per hører hvordan andre skoler har tænkt at gøre det. 

 

6. 

D 

 

Genåbningen uge 16 samt fjernundervisning 

(60 min) Per  

Redegørelse for status hvad angår skemastruktur, 

hygiejneforhold, retningslinjer for fjernundervisning, 

elevtrivsel. 

 

Per orienterede. 

Der har været fokus på: 

Genåbning for aprilbørn og 0. til 5. klasse. 

Nødundervisning. Udendørsskole. 

Afstandskrav indendørs. 

Logistik. 



 

 

Hygiejne. 

Ingen forældre ind på skolen. 

Skoledagens længde den samme som før. 

Klubpædagog lægger flere timer i skolen. 

Skolefravær: hvis ikke der er en lægefaglig udtalelse 

betragtes det som ulovligt fravær. 

Lagt vægt på, at genåbningen er en tryg oplevelse for 

både børn og forældre. 

Klub i vores lokaler for 3. til 5.kl.  

 

Bestyrelsen udtrykker tilfredshed med genåbningen. 

 

 

SFO:  

Ole orienterede om struktur, indhold, hygiejne og 

lokalefordeling. Aprilbørn og forældre har taget det 

flot. 

 

Sigrid orienterede om hjemmeundervisningen. Det 

fungerer rigtig fint. Vi har selvfølgelig nogle børn, som 

vi er bekymret for ift. deres trivsel. Dem er vi særligt 

opmærksomme på. Vi skal huske, at det er 

nødundervisning og prøve at få det bedste ud af det. 

 

Brugen af devices kunne godt have været mere ensartet 

på årgangene. 

 

Ønske om opsamling på de gode ting der har 

fungeret/de gode erfaringer. 

 

Elevråd: Fjernundervisning fungerer godt. Vi kan godt 

overskue at det både er gennem AULA, Temas og 

MeeBook. 

 

Per:  

 

Under nedlukningen har vi brugt megen energi på de 

familier der ikke har reageret på henvendelser over 

AULA, Teams, mails og telefonopringninger. Vi har 

haft et tæt samarbejde med de sociale myndigheder. 

 

Vi har en pukkel af aflyste netværksmøder. 

 

 

7. 

O 

 

Nyhedsbrev/kommunikation (10 min.) 

Julie 

Vi er i tæt dialog med skoleledelsen. 

Valg til skolebestyrelsen – henvend jer til Per. 

Udsættelse af møde. 

 



 

 

 

Julie T. Pedersen, formand 

 

8. 

D 

Evt. Tjek lokalavisen. Vi er i med artikel om genåbningen. 

 


